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В работе раскрывается система материально-правовых принципов производства по делам об административных 
правонарушениях, обосновывается необходимость обязательного закрепления принципов в нормах действующего за-
конодательства об административных правонарушениях. Автором высказывается мнение, что объективация принци-
пов производства по делам об административных правонарушениях в законодательстве об административных право-
нарушениях может осуществляться текстуальным и смысловым способами.
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The work reveals a system of material principles of proceedings on the cases of administrative offences, substantiates the 
need for mandatory fixing of principles in the norms of the current legislation on administrative offenses. The author expresses 
the opinion that the objectification of the principles of proceedings on the cases of administrative offences in the legislation on 
administrative offences can be carried out through textual and semantic methods.
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